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Abstract (en)
The forced-draught burner consists of a rotor housing having an air intake opening for the motor-driven compressor and an air blow-out opening in
the vicinity of the housing for the combustion jet. On the intake side, there is arranged before the rotor housing (1) an intake housing (2) in whose
lateral enclosing wall (3) is located the outer intake opening (4). Within the intake housing (2), a flow guide web extends approximately in the form of
a spiral from the outer intake opening (4) to the inner intake opening. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Gebläsebrenner ist für Heizkesseltüren bestimmt und besteht aus einem Läufergehäuse mit Luftansaugöffnung für den von einem Motor
antreibbaren Gebläseläufer und mit einer Luftausblasöffnung im Bereich des Brennerdüsengehäuses. Ansaugseitig ist vor dem Läufergehäuse (1)
ein Ansauggehäuse (2) und in dessen seitlicher Umfangswand (3) die äußere Ansaugöffnung (4) angeordnet. Innerhalb des Ansauggehäuses (2)
ist, von der äußeren Ansaugöffnung (4) ausgehend und etwa spiralförmig zur inneren Ansaugöffnung führend, ein Strömungsleitsteg angeordnet.
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